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Protokół 
z obrad Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia  

Lokalna Grupa Działania „Kraina Rawki” 
odbytego w dniu 10 kwietnia 2013 roku w Mroczkowicach 

 
Początek obrad - godz. 1300 

Zakończenie obrad   - godz. 1430 

 
W obradach udział wzięli członkowie Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania "Kraina 
Rawki" według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie Walnego Zebrania Członków. 
2. Wybór przewodniczącego i sekretarza Walnego Zebrania. 
3. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
4. Przedstawienie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Walnego Zebrania. 
6. Omówienie zmian w Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2009-2015. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Lokalnej Strategii 

Rozwoju na lata 2009-2015. 
8. Omówienie zmian w regulaminie naboru wniosków o przyznanie pomocy, 

formularzu wniosku o przyznanie pomocy oraz w umowie przyznania 
pomocy  
w ramach działania „Granty Krainy Rawki". 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenie zmian w regulaminie naboru 
wniosków o przyznanie pomocy, formularzu wniosku o przyznanie 
pomocy oraz w umowie przyznania pomocy w ramach działania „Granty 
Krainy Rawki". 

10. Wolne wnioski i informacje. 
11. Zamknięcie obrad 

 
 
Ad.1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Janusz Rosiak – Prezes Stowarzyszenia LGD „Kraina 
Rawki”, która serdecznie powitała przybyłych na posiedzenie członków Stowarzyszenia. 
 
Ad. 2  
W punkcie drugim posiedzenia przystąpiono do wyboru Przewodniczącego i Sekretarza 
Walnego Zebrania. 
Na przewodniczącego Walnego Zebrania zgłoszono kandydaturę pana Piotra Libery, który 
wyraził zgodę. Kandydatura została poddana pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 
udział wzięło 36 członków. Za wyborem zgłoszonego kandydata głosowało 36 członków, 
nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Przewodniczącym Zebrania 
został wybrany jednogłośnie pan Piotr Libera. 
 
Na sekretarza Walnego Zebrania zgłoszono kandydaturę pani Agnieszki Mrówczyńskiej, 
która wyraziła zgodę. Kandydatura została poddana pod głosowanie. W głosowaniu 
jawnym udział wzięło 36 członków. Za wyborem zgłoszonej kandydatki głosowało 36 
członków, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Sekretarzem 
Zebrania została wybrana jednogłośnie pani Agnieszka Mrówczyńska. 
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Ad.3. 
W kolejnym punkcie obrad pan Piotr Libera – przewodniczący Walnego Zebrania 
stwierdził, iż obrady są prawomocne, gdyż na 52 członków Stowarzyszenia w Walnym 
Zebraniu bierze udział 36 członków, co stanowi kworum wymagane do podjęcia uchwał 
przez Walne Zebranie. 
 
 
Ad.4. 
Następnie pan Piotr Libera przedstawił porządek obrad, który był wysłany do wszystkich 
członków wraz z materiałami.  
 
Ad. 5 
Następny punkt obrad dotyczył przyjęcia protokołu z poprzedniego Walnego Zebrania.   
Za przyjęciem protokołu głosowało 36 członków, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie 
głosował przeciw. Protokół z poprzedniego Walnego Zebrania został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Ad.6 
W kolejnym punkcie obrad pan Piotr Libera poprosił obecną na Zebraniu panią Agnieszkę 
Mrówczyńską o omówienie zmian w Lokalnej Strategii Rozwoju.   
W odpowiedzi Pani Mrówczyńska wyjaśniła, iż zmiany dotyczą przesunięcia środków 
przeznaczonych na realizację działania: „Różnicowanie w kierunku działalności 
nierolniczej" na realizację działania „Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw" lub "Małe 
projekty". 
Propozycja przesunięcia środków jest wynika z faktu, iż beneficjenci działania 
„Różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej" po złożeniu wniosków o przyznanie 
pomocy, na etapie oceny przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Łodzi 
– rezygnują z realizacji operacji, w wyniku czego istnieje obawa, że środki te mogą 
zostać niewykorzystane.  
 
Po zakończonej wypowiedzi, pan Libera otworzył dyskusję.  
 
Pierwszy głos w dyskusji zabrał pan Leszek Jankowski – Wójt Gminy Sadkowice, który 
wyraził opinię, iż mając na uwadze dotychczasowe zainteresowanie działaniem 
"Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw", gdzie na ponad trzy lata wdrażania LSR będą 
podpisane dwie umowy, istnieje ryzyko, ze w ramach tego działania środki również nie 
zostaną wykorzystane, a zostało bardzo mało czasu na ogłaszanie naborów i realizację 
operacji.  
 
Kolejną osobą, która zabrała głos był pan Wacław Jacek Adamczyk – Burmistrz Miasta i 
Gminy Biała Rawska, który w swojej wypowiedzi potwierdził obawy pana Leszka 
Jankowskiego i również zaproponował, aby środki przeznaczone na realizację działania 
"Różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej" i "Tworzenie i rozwój 
mikroprzedsiębiorstw" przesunąć na realizację działania "Małe projekty".  
 
Następnie głos zabrała Pani Urszula Olszowska, która wyraziła obawę czy w związku z 
nowelizacją Rozporządzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi dotyczące Wdrażania 
działania "Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw", gdzie usunięto z wykazu działalności 
wspieranych rodzajów działalności związanych z przetwarzaniem lub sprzedażą 
produktów rolnych – działanie to nadal będzie cieszyć się takim powodzeniem, ponieważ 
właśnie te rodzaje działalności były najpopularniejsze wśród beneficjentów. 
 
Ponieważ nikt więcej nie zabrał głosu, na tym zakończono dyskusję. 
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Ad. 7 
W kolejnym punkcie Zebrania pan Piotr Libera odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
zmian w Lokalnej Strategii Rozwoju i ogłosił rozpoczęcie głosowania nad przedmiotową 
uchwałą. W głosowaniu udział wzięło 36 członków Stowarzyszenia. Za przyjęciem 
uchwały głosowało 29 osób, przeciw głosowało 5 osób, od głosu wstrzymały się dwie 
osoby. Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmian w Lokalnej Strategii Rozwoju została 
przyjęta większością głosów.  
 
Ad. 8 
Kolejny punkt obrad dotyczył omówienia zmian w regulaminie naboru wniosków o 
przyznanie pomocy, formularzu wniosku o przyznanie pomocy oraz w umowie przyznania 
pomocy w ramach działania „Granty Krainy Rawki". W tym miejscu pan Piotr Libera 
również poprosił panią Mrówczyńską o omówienie planowanych zmian. 
 
W odpowiedzi Pani Mrówczyńska wyjaśniła, iż zmiany związane są ze zwiększeniem 
kwoty przeznaczonej na realizację działania "Granty Krainy Rawki" (dotychczas była to 
kwota 8000,00 zł na gminę, od roku 2013 jest to kwota 18 000,00 zł na gminę) oraz ze 
zmianą siedziby LGD „Kraina Rawki”.  
Kończąc swoją wypowiedź pani Mrówczyńska zasugerowała, aby – w związku z tym, iż w 
roku 2013 planowane są dwa nabory wniosków - w regulaminie naboru wniosków o 
przyznanie pomocy nie wskazywać kwoty, jaka jest dostępna, ponieważ będzie to 
oznaczało konieczność zmiany regulaminu za każdym razem, gdy kwota w danym 
naborze ulegnie zmianie. 
W tym miejscu pan Libera otworzył dyskusję, w której nikt z zebranych nie zabrał głosu.    
 
 
Ad. 9 
W tym punkcie obrad pan Piotr Libera odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia zmian  
zmian w regulaminie naboru wniosków o przyznanie pomocy, formularzu wniosku  
o przyznanie pomocy oraz w umowie przyznania pomocy w ramach działania „Granty 
Krainy Rawki" i ogłosił rozpoczęcie głosowania nad przedmiotową uchwałą. W głosowaniu 
udział wzięło 36 członków stowarzyszenia. Wszyscy obecni głosowali za podjęciem 
uchwały, nikt od głosu się nie wstrzymał, nikt nie głosował przeciw. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
  
Ad. 10 
W punkcie dotyczącym wolnych wniosków i informacji pierwszy głos zabrał pan Janusz 
Rosiak – prezes Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania "Kraina Rawki", który omówił 
wyniki ewaluacji lokalnych grup działania z województwa łódzkiego wg. stanu na dzień 31 
marca 2012 roku przeprowadzonej przez Urząd Marszałkowski w Łodzi.  
W swojej wypowiedzi pan Rosiak podkreślił, że wypadliśmy bardzo dobrze jeśli chodzi o  
współpracę z Urzędem Marszałkowskim i realizację projektów współpracy, natomiast w 
przypadku wdrażania działań: "Odnowa i rozwój wsi", "Różnicowanie w kierunku 
działalności nierolniczej" czy "Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw" wypadamy 
znacznie słabiej i należy zintensyfikować działania, aby poprawić wydatkowanie środków 
w tym zakresie.  
 
Następnie pan Rosiak poprosił panią Agnieszkę Mrówczyńską o przedstawienie aktualnych 
informacji na temat planowanego wyjazdu studyjnego. 
W odpowiedzi pani Mrówczyńska poinformowała zebranych, iż aktualny program pobytu 
wraz praktycznymi informacjami jak należy się przygotować do wyjazdu każdy z 
uczestników otrzymał wraz z materiałami dotyczącymi obrad dzisiejszego Walnego 
Zebrania. Ponadto, pani Mrówczyńska dodała, iż z informacji, jakie otrzymała od firmy 
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zajmującej się organizacją wyjazdu, plan wizyty studyjnej jest na bieżąco aktualizowany 
dopiero na kilka lub kilkanaście dni przed wyjazdem otrzymamy aktualny program. 
 
Na tym zakończono obrady Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Lokalna Grupa 
Działania "Kraina Rawki". 
 
Ad.11 
Pan prezes Stowarzyszenia – Janusz Rosiak serdecznie podziękował wszystkim obecnym 
członkom Stowarzyszenia za przybycie. Wyraził również nadzieję, iż wszyscy członkowie 
Stowarzyszenia nadal będą aktywnie działać na rzecz rozwoju swoich gmin. 
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Walnego Zebrania ogłosił 
zakończenie obrad 
 
 
 

Protokolant:       Przewodniczący Zebrania: 

 

 

Agnieszka Mrówczyńska             Piotr Libera 

 
 


